

Gunn Connection

Friday, December 8, 2017

In This Issue
[Calendar](#)
[Gunn](#)
[Gunn Athletics](#)
[PAUSD & PTAC](#)
[Community](#)

Quick Links
[Gunn HS Website](#)
[Infinite Campus](#)



Calendar

Sat, Dec 9 (NEW DATE)

Freshmen Parents Network Meeting, 6:30 PM, Esther's German Bakery

Mon, Dec 11 Site Council Meeting, 4 PM, Staff Lounge

Wed, Dec 13

Orchestra/Gunn Jazz Band Concert, 7:30 PM, Paly PAC

Thu-Mon, Dec 14-18

Review Days, see [Calendar](#) for details and alternate schedule

Mon, Dec 18

Semester 2 schedules available online, 6 PM, [Infinite Campus](#)

Tue-Thu, Dec 19-21

Final Exams, see [Calendar](#) for details and alternate schedule

*Tue: Periods B, D, Zero, and H

*Wed: Periods A, C, and G

*Thu: Periods E and F

Fri, Dec 22 to Fri, Jan 5

NO SCHOOL, Winter Break

Mon, Jan 8

NO SCHOOL, Staff Development Day

Tue, Jan 9

SCHOOL RESUMES for Grades 9-12

星期六, 12月9日 (新日期)

新生家长联络会议, 6:30 PM, Esther's德国面包店 Esther's German Bakery

星期一, 12月11日

理事会会议, 下午4点, 职员休息室

星期三, 12月13日

乐队/ Gunn爵士乐队音乐会, 晚上7:30, Paly PAC

星期四, 12月14日到18日

复习周, 查看日历了解详细信息和备用时间表

星期一, 12月18日

第二学期的在线课程, 下午6点, 无限校园[Infinite Campus](#)

星期二 - 星期四, 12月19 - 21日

考试, 请参阅日历 [Calendar](#) 了解详情和备用时间表

*周二: B时段, D时段, 零时段和H时段

*星期三A时段, C时段和G时段.

*周四: E时段和F时段

星期五, 12月22日至1月5日

学校无课, 冬季假期

星期一, 1月8号 学校无课, 职员发展日

星期二 1月9日 学校简介9-12年级

Gunn

T1 Kelly Wang

Open Mic Tonight

Fri, Dec 8, 7-9 PM, Gunn Little Theater

You are invited to Gunn's annual Open Mic in the Little Theater on Friday (tonight) from 7 PM to 9 PM. All proceeds from the talent show benefit the YCS (Youth Community Service) service trip to Tijuana during Spring Break. There will door prizes from Panda Express, Driftwood and several others.

今晚的“开放麦克风”演出

星期五，12月8日，晚上7点到9点，Gunn Little Theatre 【Gunn小剧场/小剧院】

我们邀请您来参加星期五（今晚）晚上7点到晚上9点在Gunn高中Little Theatre 【小剧场/小剧院】的年度“开放麦克风”演出。活动的收益全部是用来支持YCS（青少年义工活动组织）在明年春假将举办的前往提华纳（墨西哥的城市）的义工服务之旅。如果来参加“开放麦克风”，就有可能获得熊猫快餐，Driftwood餐厅等其他餐厅的优惠券。

Freshmen Parents Network Meeting (NEW DATE)

Sat, Dec 9, 6:30-8 PM, Esther's German Bakery, 987 N San Antonio Rd, Los Altos

Parents of Gunn Freshmen please join us for our next meeting which will be a holiday social on December 9th from 6:30-8:00 PM. We will meet at Esther's German Bakery, 987 N San Antonio Rd, Los Altos. You can buy whatever you like to eat and drink while visiting and celebrating the midpoint of the school year! Looking forward to seeing you there.

九年级新生家长交流会【新日期！】

星期六，12月9日，晚上6：30-8：00，Esther德国面包店，987 N San Antonio Rd, Los Altos 欢迎Gunn九年级新生的家长参加我们的下一次会议。12月9日晚上6：30至8：00的会议的主题是“节日”。我们将会Esher得过面包店举办会议。地址是987 N San Antonio Rd, Los Altos。您将可以在面包店购买吃的喝的并且与其他家长庆祝成为Gunn家长的这半年！期待您的到来。

T2 Katie Wang

Orchestra & Gunn Jazz Band Concert

Wed, Dec 13, 7:30 PM, Palo Alto High School PAC

Come join the Gunn Orchestra & Jazz Big Band in this special joint concert. Gunn Orchestra will perform selections from Grieg's exciting Peer Gynt Suite, side-by-side with Gunn Jazz performing Duke Ellington's arrangements of the same music. This concert is not to be missed! Tickets: FREE for Gunn Band & Orchestra Boosters members (family of 4); FREE for students with ID & children under 12; \$5 general admission at the door

Gunn的管弦乐队和爵士乐队音乐会

星期三，12月13号，晚上7：30，Palo Alto 高中

快来参加由Gunn管弦乐队和爵士乐队共同举行的音乐会吧！管弦乐队将会演奏Greig的Peer Gynt Suite的节选。爵士乐队会演奏同一部分，但是他们演奏的乐曲将用Duke Ellington的演奏方法重新编排。这个音乐会如此的特别，大家绝对不要错过！如果您是乐队成员的家属的话，那您一家四口是免费的；同时，拥有学生证的学生或者是12岁以下的小孩也可以免费入场。其他的访问者都需要在入口处购买\$5的门票。我们期待您的光临。

Volunteers Needed to Serve Brunch During Finals

Tue-Thu, Dec 19-21, 9-10:30 AM, various shifts, various campus locations

Can you help serve brunch to all of our Gunn kids during Final Testing on December 19, 20, 21. To help out please sign up: www.tinyurl.com/GunnFinalTestingSnacks2017. For three days the PTSA will be serving bagels with cream cheese, oranges, bananas, cheese and milk to help our kids during finals. Gluten free bagels will also be provided. Set up time from 9 AM to 10 AM. Brunch daily

between 10:10 AM and 10:25 AM. Clean up 10:25 AM to 10:30 AM. Thanks for keeping our kids healthy during these three tough days. Paul Sakuma and Nancy Smith, PTSA.

召集期末考试时分发小吃的义工

周二到周四，12月19-21号，上午九点到十点半，多种班次和服务地点

您可以在期末考试大课间的时候为Gunn的所有学生分发小吃吗？期末考试时间是12月的19-21号。如果您想要报名的话，那请在 www.tinyurl.com/GunnFinalTestingSnacks2017 网站报名。在进行期末考试的那三天中，PTSA将会为学生们提供奶油乳酪和面包圈，橙子，香蕉，奶酪和牛奶来帮助我们的学生度过考试。为了特殊人群，学校还会提供不含麸质的面包圈。准备时间是每天上午9点到10点，然后分发食物的时间是早上10：10到10：25之间，因为那个时候是学生们的课间。收尾工作从早上10：25进行到早上10：30。如果您能来的话，我们万分感谢。感谢您帮助我们的学生度过最艰难的三天。

Paul Sakuma 和 Nancy Smith

Emily

Parent Volunteers Needed for Titan Cafe During Finals Week

Tue, Dec 19, 7:30-8:30 AM set up, open 7:30 AM-12:30 PM, Staff Lounge

Wed, Dec 20, 7:30-8:30 AM set up, open 7:30 AM-2:30 PM, Staff Lounge

Sign-up sheet coming soon.

Can you help support Gunn's Titan Cafe on December 19 and 20. The Wellness Center has organized the Titan Cafe by transforming the Staff Lounge into an area where Gunn staff can sit and relax in comfy chairs with soothing music and drink tea/coffee, have snacks throughout the day to help them re-charge during finals. Need parent volunteers to bring food items anytime during Titan Cafe hours. Need:

- fresh fruit (bananas, strawberries, blueberries, cantaloupe, blackberries)
- yogurt
- granola
- hard boiled eggs
- eggs items
- some baked goods (scones, croissants and bagels)
- healthy nuts and dried fruit offering (almonds, dried cranberries, etc)
- dark chocolate

Titan咖啡馆在期末期间需要家长志愿者

星期二，12：19,7：30-8：30 AM成立，上午7:30 - 12:30，员工休息室

星期三，12：20,7：30-8：30 AM成立，7:30 AM-2：30 PM，员工休息室

注册表即将推出。

您能否在12月19日和20日帮助支持Gunn's Titan Cafe。健康中心组织了Titan咖啡厅，将员工休息室变成了一个区域，Gunn员工可以坐在舒适的椅子上放松休息，喝着茶/咖啡，在期末期间帮助他们重新充电。在Titan咖啡馆的任何时间，都需要家长志愿者携带食物。需要：

- 新鲜水果（香蕉，草莓，蓝莓，哈密瓜，黑莓）
- 酸奶
- 格兰诺拉麦片
- 完全煮熟的蛋
- 鸡蛋项目
- 一些烘焙食品（烤饼，羊角面包和百吉饼）
- 健康的坚果和干果提供（杏仁，干蔓越莓等）
- 黑巧克力

T4 Linda

To: Bus Riders -- New Year. New Fares. New Service!

到：巴士车手 - 新年。新票价。新服务！

The VTA is rolling out new fares and service in the new year, beginning January 1, 2018. All Community Bus routes will become regular bus routes. For students riding the VTA 88, which is currently a Community Bus, this means the fare is going up from \$0.75 to \$1.00, which is the new regular route youth fare. Here are all the changes to the Youth fare structure:
 2018年1月1日起, VTA将在新的一年推出新的票价和服务。所有的社区巴士路线将成为定期的巴士路线。对于现在是社区巴士的VTA 88学生来说, 对于新的常规青年票价, 意味着票价从0.75美元上涨到1.00美元。以下是青年票价结构的所有变化:

Youth Fares	Current Price	NEW Price
Single Ride	\$1.75	\$1.00
Community Bus	\$0.75	Will go away
Light Rail Excursion Pass	\$3.50	\$2.00
Day Pass	\$5.00	\$3.00
Monthly Pass	\$45.00	\$30.00
Summer Youth Pass	\$75.00	\$60.00
Prepaid 12-Month Pass	\$495.00	\$330.00

青年票价	时价	新价格
单骑	\$ 1.75	\$ 1.00包装
社区巴士	\$ 0.75	会消失
轻轨游览通行证	\$ 3.50	\$ 2.00
一天通行证	\$ 5.00	\$ 3.00
每月通行证	\$ 45.00	\$ 30.00
夏季青年通行证	\$ 75.00	\$ 60.00
预付12个月通行证	\$ 495.00	\$ 330.00

Starting January 1st, Clipper and EZfare paid fares will be valid for 2 hours and include free transfers across VTA buses and light rail. Some exceptions apply to express bus. Attend an outreach event during December and January and get a FREE Clipper© card while supplies last. For a list of outreach events as well as more details about fare and services changes,

visit: <http://www.vta.org/getting-around/2018-fares>. The monthly bus pass from Gunn SAC will be lowered to \$15 per month starting on January 2018.

从1月1日开始, Clipper和EZfare支付票价有效期为2小时, 包括通过VTA巴士和轻轨的免费接送服务。有些例外情况适用于快速公交。在12月和1月期间参加外展活动, 获得免费Clipper©卡, 最后用完。有关外展活动的列表以及有关票价和服务变化的更多详情, 请访问: <http://www.vta.org/getting-around/2018-fares>。 Gunn SAC

的每月巴士通行证将从2018年1月起降至每月15美元。

T4 Linda

**AAR Innovative Programs is now on Facebook!
AAR创新计划现在公布在Facebook !**

Check out what's going on in Advanced Authentic Research (AAR) classes, and other classes that are supported by the AAR Program. Our [Facebook page](#) highlights events at Gunn and Paly, as well as student and alumnae spotlights. For more information on the AAR Programs, contact us at aar@pausd.org

查看高级真实调查（AAR）课程以及AAR课程支持的其他课程的情况。我们的Facebook页面重点介绍了Gunn和Paly的活动，以及学生和校友的活动。有关AAR计划的更多信息，请通过aar@pausd.org与我们联系

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

来自上一个问题：

**Chipotle: Gunn Swimming and Diving Fundraiser
Chipotle : Gunn游泳和潜水募捐**

Sun, Dec 10, 4-8 PM, Chipotle, 2675 El Camino Real, Palo Alto

周日, 12月10日, 4-8 PM, Chipotle, 2675 El Camino Real, Palo Alto

Please join us for a fundraiser to support Gunn High School Swimming and Diving at Chipotle on Sunday, December 10th.

请于12月10日星期天加入我们的筹款活动，以支持Chipotle的Gunn高中游泳和潜水。

When: Sunday, December 10 from 4:00pm to 8:00pm

时间：12月10日星期日下午4点到8点

Where: Chipotle at 2675 El Camino Real in Palo Alto (between California Ave and Oregon Expy/Page Mill Rd)

在哪里：Chipotle at 2675 El Camino Real在帕洛阿托（加利福尼亚大道和俄勒冈州之间Expy / Page Mill Rd)

Please show this [flyer](#) to the cashier (either print or show it on your smart phone), and Chipotle will donate 50% of your order to Gunn High School Swimming and Diving. Thank you for your support!

请将此[传单](#)出示给收银员（打印或在您的智能手机上显示），Chipotle会将您的订单的50%捐赠给Gunn高中游泳和潜水。感谢您的支持！

T5 Caroline2020

Support Gunn Foundation as we celebrate 50 years of giving need-based college scholarships (1968-2018)

支持Gunn基金会同时庆祝我们成立了50年的基于需求的大学奖学金(1968 - 2018年)

Help us award scholarships to underserved, often first-generation college students at Gunn High as we kick-off our 50th Anniversary Giving Campaign! Many of our graduating seniors will be applying for our scholarships this spring, so every dollar counts towards our fundraising efforts!

Scholarships help pay for tuition, books, transportation, and other financial impediments to achieving a college degree on a tight budget.

我们学校正在开始第50周年的回馈纪念活动，请帮助我们为那些低收入而且通常是第一代大学生的Gunn High学生筹备奖学金。我们的许多毕业班学生将在明年春天申请我们的奖学金，所以每一块钱

都有助于我们的募捐努力! 这个奖学金将帮助支付学费、书籍、交通和其他经济上的困难, 让预算紧张的同学得以完成大学学业!

Please consider donating to [Gunn Foundation](http://gunnfound.org) during this holiday season. Suggested amounts: \$25, \$50, \$100, \$500 or any other amount you can give. We participate in all employee match programs, so this extra step is truly appreciated. We are a 501(c)(3) non-profit organization. (Tax ID: 94-6182158). Donate Online: <http://gunnfound.org/donate/> or mail checks payable to "Gunn Foundation": Gunn Foundation, 780 Arastradero Road, Palo Alto, CA 94306. Learn More: www.gunnfound.org. Contact: info@gunnfound.org. Like Us on Facebook: www.facebook.com/GunnFoundation.

在即将到来的假期里, 请考虑捐款给Gunn基金会。捐赠建议金额:25美元、50美元、100美元、500美元或者你可以给予的任何数目。我们加入了所有的员工配对项目, 所以很感激这份额外的赠与。我们是一个501(c)(3)非营利组织(Tax ID:94 - 6182158)。在线捐赠: <http://gunnfound.org/donate/> 或邮寄支票(支票抬头请写"Gunn Foundation")到: GunnFoundation, 780 Arastradero Road, Palo Alto, CA 94306。

了解更多请上: www.gunnfound.org。

或联系: info@gunnfound.org。

Like Us on Facebook: www.facebook.com/GunnFoundation。

Emily

9 Simple Tips for Biking In The Rain

As the days get shorter and colder fewer students are riding, leading to increased traffic congestion around schools. Check out these helpful safety tips and videos on riding safely all season long. "9 Simple Tips for Biking In The Rain". <https://youtu.be/Derm0w9viac>

Senior Class Fundraiser: California Pizza Kitchen

We are grateful to all who came out to support the senior class fundraiser at CPK this week, Gunn community and Paly friends as well! We had a terrific turnout and very much appreciate everyone's enthusiasm and generosity. The senior class and Grad Night committee thank you!

在雨中骑自行车的9个简单技巧

随着日子越来越短, 越来越冷, 学校周边交通堵塞加剧。看看这些有用的安全提示和视频在整个季节的安全的骑行。“在雨中骑自行车的9个简单技巧”。<https://youtu.be/Derm0w9viac>

高四班筹款人: 加州比萨厨房

我们感谢所有出来支持本周CPK的高级募捐者, Gunn社区和Paly的朋友! 我们有一个了不起的投票率, 非常感谢大家的热情和慷慨。高四班和Grad Night委员会谢谢你!

Gunn Athletics

T7- Andy

Gunn Sports Boosters would like to recognize **Joyce Shea** for once again being Honorable Mention for cross country. She has won this award at least five times. Go Titans.

Gunn Sports Boosters 想祝贺 Joyce Shea 再次收得了越野跑步的荣誉提名。这是她第五次获得这个奖。Go Titans!

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Gunn Sports Boosters would like to recognize the following athletes for Honorable Mention this week. **Joyce Shea** for Cross Country and this is her third or fourth time as honorable mention. We would also like to recognize **Adrian Lee** for Water Polo. Great job. Go TITANS.

看看关于Gunn橄榄球的伟大文章 - Gunn希望在高潮完成赛季 (www.paloaltoonline.com, 11月10日, 第41和42页)。DJ Barnes仍然是球队的明星! 我们也想承认**Joyce Shea**是长跑的明星, 值得一提的是, 这至少是她第三次获得这个奖项。好样的, Go TITANS。

PAUSD & PTAC

T8 Sherry

****NEW**** Superintendent's Weekly Message from Friday, Dec 1

We will re-post Karen Hendricks' Weekly communications her each week, in case you missed it on her previous Infinite Campus email to you.

"To open with a quote from Dr. Suess, "How did it get so late so soon?" The days have certainly gotten shorter, and nightfall is finding us earlier each evening..." [Continue reading...](#)

****新的**** 总监12月1日星期五的消息

我们将每周发布Karen Hendricks的“每周通讯”，以防您错过之前的IC校园电子邮件。

消息如下所示

http://r20.rs6.net/tn.jsp?f=001r3LfqkE97KfCkN7DVAEOKM5hCNWHVubtfIJMftwnNv6z2hixe6gei6TGHleocsX-EWnsER3dNviScGpZiThBl0cUCDDzokjdKRw6i3aOgotZnDCdZxLKIGD0aRmhaz24WhECvNNENFrfo9NE21466Lz31yHk9BWeTpJuX4swHNHPhKFMjtDUj62T1n6NxABt0HqU2wkS698gividcrUCIkcoJzOsrbdc0P9qDxnJ5U9UntcncPn5D4vEUe4kkq-HSfjuiyY=&c=95L32dJ2zSidlziR1SazBU E_zkEd-9c4dRpRLnHHMwiweJROwq02rQ==&ch=5-VAOf3csGminZMj7cFww5JM_cKc4pslkSy8i4lml06d2Ax3QuDUgA==

****NEW**** Early Childhood Education: Why is it essential to our collective future?

Mon, Dec 11, 11:30AM-1 PM, Mitchell Park Community Center, El Palo Alto Rm, 3700 Middlefield Rd

The League of Women Voters of Palo Alto invites you to this year's Winter Luncheon, featuring Stanford Professor Deborah Stipek, a nationally acclaimed author and leader in Early Childhood Education. Professor Stipek is the Judy Koch Professor of Education in the Graduate School of Education and the Faculty Director of the Haas Center for Public Service at Stanford. Menu: Seasonal green salad with pears and walnuts, roasted

root vegetable pot pie served with a cranberry-applesauce relish. Vegetarian (gluten-free upon request), \$35.00. RSVP on

<http://bit.ly/2jnKFtz> by 12/8 or send a check by 12/8 payable to: LWVPA, 3921 E. Bayshore

Rd., Palo Alto 94303. Questions? E-mail: sigridkp@yahoo.com. Co-sponsored by PTAC, Congregation Beth Am, Avenidas, Strong Start, an initiative of the Santa Clara County Office of Education, Education Committee of the LWVs of Santa Clara County, AAUW of Palo Alto, and LWVs of Los Altos-Mountain View, San Jose-Santa Clara, and South San Mateo County.

****新** **幼儿教育：为什么对我们共同的未来至关重要？**

星期一，12月11日上午11:30，下午1点，米切尔公园社区中心，埃尔帕洛阿尔托姆，3700米德菲尔德路帕洛阿尔托妇女选民联盟邀请您参加今年的冬季午餐会，由斯坦福大学著名作家兼幼儿教育领导人斯坦福教授德博拉·斯蒂佩克（Deborah Stipek）主持。（Stipek教授是斯坦福大学教育研究生院的Judy Koch教育教授和哈斯公共服务中心的导师。）菜单：季节性的绿色沙拉梨和核桃，烤蔓越莓，苹果酱津津有味的烤菜根馅饼。素食（无麸质要求），35.00美元。RSVP on <http://bit.ly/2jnKFtz> by 12/8或寄12/8支票抬头：LWVPA, 3921 E. Bayshore Rd., Palo Alto 94303.有问题？

电子邮件：sigridkp@yahoo.com。

由PTAC, Beth Am, Avenidas, Strong Start共同主办，圣克拉拉县教育局办公室，圣克拉拉县LWV教育委员会，Palo Alto AAUW和Los Altos-Mountain View的LWV共同倡议，圣何塞 - 圣克拉拉和南圣马刁县。

Pow

PAUSD's Local Control and Accountability Plan (LCAP): Second Advisor Group Meeting

Thu, Dec 14, 5-7 PM, PAUSD District Office, Board Rm (SDC), 25 Churchill Ave, Palo Alto

The meeting will review district data and stakeholders will be able to give input and feedback.

*PAUSD LCAP Website: <https://goo.gl/EPvdGF>

*Parent Guide to LCAP Dashboard (district data): <https://goo.gl/p8VcuW>

Spanish translation will be available.

Pausd的本地控制和问责计划（LCAP）：第二个顾问组会议，星期四，12/14，晚上五点到七点，PAUSD区办公室，Board Rm（SDC），25 Churchill Ave, Palo Alto。这个会议会回顾PAUSD区的数据以及利益相关者将能提供投入和反馈。

* Pausd LCAP网站：<https://goo.gl/EPvdGF>

* 家长的LCAP仪表盘指南（PAUSD区数据）<https://goo.gl/p8VcuW>

会有西班牙语翻译。

CAC Holiday Tea & Welcome Reception (Free)

Fri, Dec 15, 8:30-10 AM, Lucie Stern Community Center, 1305 Middlefield Rd, Palo Alto

Parenting a child with special needs has unique challenges, so taking good care of yourself is important. Join us for a healthy and tasty breakfast buffet, wellness-related raffle prizes and a presentation by Assistant Superintendent Lana Conaway. She will speak about equity, access, wellness and safety for all students, especially those receiving Special Education services. Ms. Conaway is one of PAUSD's new leaders and oversees Special Education, Counseling, Health and Wellness in her role as Assistant Superintendent of Strategic Initiatives and Operations. Childcare will not be provided, but children are welcome. Spanish language translation will be available. Hosted by the Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education and the Palo Alto Council of PTAs. For questions contact paloaltocac@gmail.com. RSVP's requested (but not required) at <https://goo.gl/HSxpFg>.

CAC假日茶&欢迎招待会 (免费)

星期五, 12/15, 早上8:30-10, Lucie Stern社区中心, 1305 Middlefield Rd, Palo Alto

教育一个需要特别需求的孩子会是一个独特的挑战, 照顾自己也很重要。参与我们的一个健康美味的自主早餐, 与健康有关的抽奖活动和助理总监Lana Conaway的介绍。她会谈论所有学生的平等, 获得, 健康和安全的, 尤其是那些需要特别教育的孩子们。Lana Conaway 是一个新PAUSD的领导者, 监督特殊教育, 咨询, 健康和保健, 担任战略行动和行动助理总监。不会提供幼儿照顾, 但也欢迎孩子们来。西班牙语翻译将可用。有Palo Alto特殊教育社区咨询委员会和Palo Alto 的PTA理事会主办。如有问题, 联系paloaltocac@gmail.com。RSVP请求 (但不是必要的), <https://goo.gl/HSxpFg>

george c

2018 Palo Alto Chinese New Year Fair (Mar 4, 2018)

Poster entries due Jan 12, 2018

Poster Competition: The organizers of the above event are calling all PAUSD students for a Poster Competition to design a brochure cover for the 2018 PA CNY Fair. Posters must be between 8.5"x11" and 12"x18" on unlined paper and any media (crayons, markers, paint, etc.) are accepted. Include "2018 Palo Alto Chinese New Year Fair" and the theme "Year of Dog " on the poster, and write your name, grade, school and an email contact on the back. Please submit entries to the front desk of Mitchell Park Library by Jan 12, 2018. Email cheri161@yahoo.com for more information. Entries may be displayed at the Fair, which is organized by Palo Alto Chinese Parent Club, a non-profit organization that serves the Palo Alto community, and co-sponsored by PTA Council.

2018年帕洛阿尔托农历新年展 (2018年3月4日)

海报参赛作品将于2018年1月12日到期

海报比赛: 上述活动的组织者呼吁所有PAUSD学生参加海报比赛, 为2018年展会设计宣传册封面。无衬纸的海报尺寸必须在8.5"x11"和12"x18"之间, 并且任何媒体(蜡笔, 标记, 油漆等)都被接受。包括“2018年帕洛阿尔托中国新年博览会”和海报“狗年”主题, 并在背面写上你的姓名, 年级, 学校和电子邮件联系。请于2018年1月12日前将作品提交至 Mitchell Park Park图书馆的前台。电子邮箱: cheri161@yahoo.com 了解更多信息。参赛作品可能会在由帕洛阿尔托华人家长俱乐部组织的展览会上展出, 帕洛阿尔托华人家长俱乐部是为帕罗奥多社区服务并由PTA委员会共同发起的非营利组织。

Community

****NEW** Discover the Magic of the Annual BayLUG Holiday LEGO® Show**

Fri, Sat, Sun, Dec 8-Jan 14, 11 AM-3:45 PM, Museum of American Heritage, Frank Livermore Learning Center, 351 Homer Ave, Palo Alto

The Museum of American Heritage (MOAH) is welcoming back the LEGO® User Group's (BayLUG) and Bay Area LEGO® Train Club's (BayLTC) Annual Holiday LEGO® Show Pop-Up Exhibit. BayLUG and BayTLC will be displaying a variety of creative holiday scenes. Browse through the imaginative holiday creations, which include holiday trains, miniature cities and more. The displays are different each year. General admission is \$3 per person; cash only at the door. BayLUG and MOAH members are free. The museum is closed on Christmas Eve, Dec 24, 2017.

社区

****新** 发现年度BayLUG假期乐高®展的魔力**

周五, 周六, 周日, 12月8日 - 1月14日, 上午11时 - 下午3时45分, 美国文化遗产博物馆Frank Livermore学习中心, 351 Homer Ave, 帕洛阿尔托

美国文化博物馆 (MOAH) 又迎来 乐高®用户组织 (BayLUG) 和湾区乐高®火车俱乐部 (BayLTC) 年度假日乐高®展览。BayLUG和BayTLC将展示各种创意假日场景。通过富有想象力的创作, 其中包括假日火车, 微型城市以及更多。显示内容每年都不一样。一般入场费是每人3美元; 只在门口收现金。BayLUG和MOAH会员是免费的。博物馆于2017年12月24日的平安夜关闭。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

T11

Silicon Valley Boychoir Auditions

Fri, Dec 8, by appointment, 600 Homer Ave, Palo Alto

Auditions for the January semester will be held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto (600 Homer Ave). Open to 2nd-5th grade boys. High school and middle school boys with choral experience may audition for upper levels. Email info@svboychoir.org or visit <http://svboychoir.org> for more information.

Palo Alto Chamber Orchestra's Holiday Extravaganza with Anderson & Roe

Sat, Dec 16, 3 PM, 12345 El Monte Rd, Los Altos Hills

Pianists Greg Anderson and Elizabeth Joy Roe join forces with PACO for high-octane performances of Bach and their original Fantasy on Bizet's Carmen. Program includes Corelli's Christmas Concerto and Tchaikovsky's Nutcracker Suite, featuring all five PACO orchestras and the Pacific Ballet Academy. Tickets can be purchased at www.pacomusic.org (\$20 for back orchestra seats and \$30 for front orchestra seats). Group rates available for 10+ tickets. For more information: info@pacomusic.org or (650) 856-3848.

For older Community announcements, see Recent Issues of the Gunn Connection.

硅谷男生试音

星期五, 12月8日, 需预约, 600 Homer Ave, 帕洛阿尔托

一月份的试音将在位于帕洛阿尔托市中心 (荷马大街600号) 合唱团排练场举行。开放给2 - 5年级的男生。有合唱经验的高中和中学男生可以试音高一级的合唱团。请给info@svboychoir.org发邮件或访问<http://svboychoir.org>获取更多信息。

帕洛阿尔托室内乐团的节日盛会与安德森 & 罗伊

星期六, 12月16日, 下午3点, 洛斯阿尔托斯山El Monte路12345号

钢琴家格雷格·安德森 (Greg Anderson) 和伊丽莎白·乔伊·罗伊 (Elizabeth Joy Roe) 与PACO联手为巴赫 (Bach) 和他们在比才的卡门 (Carmen) 创作的原创“幻想” (Fantasy) 节目包括Corelli的圣诞节协奏曲和柴可夫斯基的胡桃夹子套装, 包括所有五个PACO乐队和太平洋芭蕾舞学院。门票可以在www.pacomusic.org购买 (后排管弦乐队席位\$ 20, 前排管弦乐队席位\$ 30)。团体价格可用于10+票。欲了解更多信息: info@pacomusic.org或 (650) 856-3848。

对于较早的社区公告, 请参阅最近的Gunn连接问题。